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 ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – БЕЛОВО, ОБЛАСТ ПАЗАРДЖИК

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 9/28.03.2024г. 

 

 Днес, 28.03.2024 г., от 09.30 ч. се проведе редовно заседание на Общински съвет – Белово, в 

заседателната зала на Общинска администрация – гр. Белово. 

На заседанието присъстват следните общински съветници: Костадин Георгиев Варев, Ангел 

Христов Джамов, Антон Дамянов Дамянов, Васил Петров Савов, Стефан Василев Якимов, Стефан 

Георгиев Стефанов, Георги Спасов Пейчев, Йордан Георгиев Костадинов, Кристиан ИвановТодоров, 

Христо Иванов Василев. 

Присъстват 10 членове на Общински съвет – Белово. 

Отсъстват: Велизар Здравков Илов, Христо Ангелов Цветанов, Христо Атанасов Лазаров. 

Освен изброените общински съветници на заседанието присъстват Г-жа Цветозара Блажева  – 

секретар на община Белово, юриста на ОбС – Белово – Илко Борисов и кметове на кметства. 

Г-н Костадин Варев : Уважаеми общински съветници, предлагам за протоколчик на днешното 

заседание да бъде Даниела Родева. Моля да преминем към гласуване. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, предвид което Даниела Родева е избрана за протоколчик на редовно 

заседание. 

Г-н Костадин Варев: Уважаеми колеги в момента от 10 ОС на общински съвет -Белово 

присъстваме 10 ОС имаме кворум и  можем да започнем работа.  

            Председателят  на  Общински съвет – Белово инж. Костадин Варев  откри редовно заседание 

на общински съвет - Белово в 09:35ч. на основание чл. 25, т. 1 , чл. 28, ал. 1 от ЗМСМА, чл. 17, ал. 1, 

т. 1 и чл. 67, ал.1  от ПОДОСОБНКВОА при предварително обявен дневен ред. 

Г-н Костадин Варев: Уважаеми колеги в момента от 10 ОС на общински съвет -Белово 

присъстваме 10 ОС имаме кворум и  можем да започнем работа. В точка текущи на днешното 

заседание има входирани няколко предложения. 

 

 16.7  Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 128/26.03.2024г., относно промяна в 

характера на собствеността на имот, общинска собственост.    

 16.8  Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 129/26.03.2024г., относно обявяване 

на училищен автобус за вещ, публична общинска собственост. 

 16.9  Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 130/26.03.2024г., относно обявяване 

на автомобили за вещ, публична общинска собственост.   

 16.10  Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 132/27.03.2024г., относно обявяване 

на автомобили за вещ, публична общинска собственост. 

 16.11  Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 133/26.03.2024г., относно обявяване 

на автомобили за вещ, публична общинска собственост. 

 16.12  Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 134/27.03.2024г., относно обявяване 

на автомобили за вещ, публична общинска собственост.  

 16.13  Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 138/28.03.2024г., относно 

удължаване срока на изпълнение на договора по Проект „Грижа в дома в община Белово“ за период 

от 3 месеца, от 04.05.2024г. до 04.08.2024г. 

 

Г-н Костадин Варев: Поради тази причина предлагам да дадем 10 мин. почивка в която 

комисиите да разгледат тези 7 /седем/ нови предложения, но преди това ще ги подложа на гласуване 

дали да влязат в дневният ред на днешното редовно заседание. Лично моето мнение е, че е хубаво да 

влезнат, защото изгубихме достатъчно технологично време след конституирането на общинския 
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съвет и вече трети месец наваксваме с някой от закъснелите решения, позволявам си да предложа 

анблок за гласуването на седемте предложения. 

Гласуване: 

           10 гласа „За“, 0 гласа „Против“ и 0 гласа „Въздържал се“  

           Прие се допълнителните предложения да бъдат включени в дневния ред в точка текущи.  

           Г-н Костадин Варев: Колеги имате ли предложения, допълнения или евентуално нови 

изменения в дневния ред на днешното редовно заседание? Приемам, че няма и за това предлагам да 

гласуваме предварително обявения дневен ред и гласуваните вече допълнителни седем точки в точка 

текущи. Който е съгласен, моля да гласува. 

           С 10 гласа „За“, 0 гласа „Против“ и 0 гласа „Въздържал се“  

           Г-н Костадин Варев: Уважаеми общински съветници, уважаеми г–н Кмете, уважаеми кметове 

на кметства на основание чл. 25, т. 1 от ЗМСМА, чл. 28, ал. 1 от ЗМСМА, чл. 17, ал. 1, т. 1 от 

ПОДОСОБНКВОА откривам днешното редовно заседание на общински съвет – Белово при следния 

 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 113/18.03.2024 г., относно кандидатстване 

по Целева програма „Подобряване на материална база и автопарка за разнос на храна на Домашен 

социален патронаж“ и осигуряване на минимум 10% съфинансиране от общия бюджет.  

Докладва: Кмета на Общината. 

Становище: Всички постоянни комисии.  

 

2.  Предложение с Вх. № ОбС – 98/07.03.2024 г., във връзка с молба от Емилия Георгиева 

Кокаланова, относно разрешение за закупуване на част от поземлен имот участващ в ПИ с 

идентификатор 03592.502.1629 по КККР, по плана на гр. Белово, обш. Белово, обл. Пазарджик. 

                                                             

                                         Докладва: Председател Общински съвет. 

Становище: Всички постоянни комисии. 

 

3.  Предложение от Кмета на общината с Вх.№ ОбС – 102/12.03.2024 г., във връзка с молба с 

вх.№УТ-1900/01.12.2023г. от „ПРАЙД 2012“ ООД за допускане  на ПУП-ПП за определяне на трасе 

на подземен имот електропровод за присъединяване към електроразпределителната мрежа на 

фотоволтаична централа, разположена в УПИ III-62 „За фотоволтаична централа“ в кв.6, с. 

Аканджиево.  

Докладва: Кмета на Общината. 

Становище: Всички постоянни комисии. 

4. Постъпило предложение от група общински съветници с вх.№ОбС-137/29.03.2024г., относно 

промяна в характера на собствеността от публична общинска в частна общинска собственост 

за частта от ПИ  със следните идентификатори:03592.503.9552 със засегната площ 3 986 

кв.м.,03592.503.9553 със засегната площ 847 кв.м.,03592.503.9554  със засегната площ 4 522 

кв.м.,03592.503.9574  със засегната площ 772 кв.м.,03592.503.9576 със засегната площ 569 кв.м., 
                                                                                Докладва: Председател Общински съвет. 

Становище: Всички постоянни комисии.  

                                                                                                                                     

 5.  Предложение с Вх. № ОбС–57/08.02.2024г., от Кмета на с. Габровица Кирил Симеонов, относно 

стая намираща се в приземния етаж на кметство Габровица да бъде отдадена безвъзмездно на ловната 

дружинка на с. Габровица.  

Докладва: Председател Общински съвет. 

Становище: Всички постоянни комисии. 

                                                                         

6.  Предложение с Вх. № ОбС – 63/26.01.2024 г., от Иванка Тодева, относно парко места за паркиране 

по Бул. Освобождение.   
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Докладва: Председател Общински съвет. 

Становище: Всички постоянни комисии. 

                                                                                                                                      

7.  Докладна с Вх. № ОбС–73/08.02.2024г., от Кмета на с. Момина Клисура - Владимир Атанасов 

Магаранов, относно поддръжка и експлоатация на гробищен парк на територията на с. Момина 

Клисура.  

Докладва: Председател Общински съвет. 

Становище: Всички постоянни комисии. 

 

8. Искане с Вх. № ОбС – 76/09.02.2024 г., от Председателя на „Волейболен клуб Марица – Белово“, 

относно указване на финансова помощ за предстоящият сезон през календарната 2024г.                                                   

Докладва: Председател Общински съвет. 

                                                                                  Становище: Всички постоянни комисии.  

 

9.  Молба с Вх. № ОбС – 81/12.02.2024 г., от  СК „Кодокон-2008“ гр. Белово, относно указване на 

финансова помощ за турнири и лагери на джудистите за 2024г.  

Докладва: Председател Общински съвет. 

Становище: Всички постоянни комисии.                                                                       

                                                        

10.   Предложение от Кмета на общината с Вх. № ОбС – 88/21.02.2024 г., относно  заявление  с вх.№ 

2025/21.12.2023г. от „Ер Юг“ ЕАД за допускане на ПУП-ПП за определяне на трасе на подземен 

електропровод 20Кv  за присъединяване към електроразпределителната мрежа   на ФЕЦ, 

разположена в ПИ с идентификатор 47812.505.508 и ФЕЦ, разположен в ПИ с идентификатори 

47812.505.509 в м.“ Орешака“ з-ще с. Мененкьово.  

Докладва: Кмета на Общината. 

Становище: Всички постоянни комисии.                                                                           

 

11.   Предложение от Кмета на община Белово  с Вх. № ОбС – 92/28.02.2024 г., относно отчет на 

Кмета на общината за изпълнение на актовете в ОбС- Белово за второто полугодие на 2023г. 

Докладва: Кмета на Общината. 

Становище: Всички постоянни комисии.  

 

12.  Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 93/28.02.2024 г., относно  определяне на 

представител на община Белово в Общото събрание на СНЦ „МИГ- Белово, Септември, Велинград“. 

Докладва: Кмета на Общината. 

Становище: Всички постоянни комисии.  

 

13.  Уведомление от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 103/12.03.2024 г., относно представител 

на община Белово в състава на Наблюдателната комисия към ОбС-Белово, ще бъде Цветозара 

Блажева – Секретар на община Белово и предложение от Председателя на ОбС-Белово.  

Докладва: Кмета на Общината. 

Становище: Всички постоянни комисии.  

 

14.   Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 110/16.01.2024 г., относно отчет за 

дейността на МКБППМН-Белово за 2023г. и приемане на план за работата на МКБППМН-Белово за 

2024г. 

                                                                                   Докладва: Кмета на Общината. 

Становище: Всички постоянни комисии.  

                                               

15.   Предложение от Кмета на община Белово с вх. № ОбС – 116/20.03.2024г., относно Предложение 

с вх.№ОбС-69/31.01.2024г. приложено становище на Гл. архитект на община Белово УТ-

443/20.03.2024г.  

Докладва: Кмета на Общината.                                                                                                 

Становище: Всички постоянни комисии.                             



      4  

 

                                                                                                                                                      

16.   Текущи. 

 

16.1. Предложение с Вх.№ ОбС – 25/09.01.2024г., относно определяне представител на Общински 

съвет- Белово в Общото събрание на Националното сдружение на общините в Република 

България(НСОРБ) и обновяване състава на постоянните комисии към НСОРБ, вносител група 

общински съветници. 

Докладва: Председател Общински съвет. 

Становище: Всички постоянни комисии.  

 

16.2.  Предложение с Вх.№ ОбС -83/12.02.2024г. от председателя на общински съвет – Белово, 

относно определяне на възнаграждение на общинските съветници за участие в заседание на 

постоянни комисии и сесии в общински съвет – Белово. 

 Докладва: Председател Общински съвет.                                                                                                 

 Становище: Всички постоянни комисии. 

 

16.3.   Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 111/18.03.2024 г., относно отчет за 

2023г. на Общинската програма за закрила на детето и Общинска програма за закрила на детето за 

2024г. 

                                                                                    Докладва: Кмета на Общината. 

 Становище: Всички постоянни комисии.  

                                               

16.4.    Предложение от Кмета на община Белово с вх. № ОбС – 118/21.03.2024г. относно заявление с 

вх.№УТ-232/09.02.2024г. от Димитър Здравчев Ивакимов за изработване на ПУП-ПРЗ по чл.125, ал.1 

от ЗУТ за ПИ с идентификатор 24414.21.46 местност „Величковица“ по КККР на з-ще с. Дъбравите. 

                                                                            Докладва: Кмета на Общината.                                                                                                 

                                                                            Становище: Всички постоянни комисии.                                                                                                                                       

 

16.5.    Предложение от Кмета на община Белово с вх. № ОбС – 119/21.03.2024г. относно заявление с 

вх.№УТ-233/09.02.2024г. от Димитър Здравчев Ивакимов за изработване на ПУП-ПРЗ по чл.125, ал.1 

от ЗУТ за ПИ с идентификатор 24414.22.62 местност „Мечкара“ по КККР на з-ще с. Дъбравите.                                                   

                                                                            Докладва: Кмета на Общината.                                                                                                 

                                                                            Становище: Всички постоянни комисии.         

 

16.6.  Предложение от група общински съветници с вх.№136/27.03.2024г., относно промяна в 

характера на собствеността на имот, общинска собственост от публично общинска в частна 

общинска за ПИ с идентификатор 03592.502.9670 с площ 6669 кв.м. по КККР на Белово, трайно 

предназначение на територията – урбанизирана, начин на трайно ползване – за второстепенна улица, 

с адрес на поземления имот: гр. Белово, ул. „Априлско въстание". при граници и съседи: 

03592.502.749, 03592.3.1019, 03592.3.785, 03592.3.1023, 03592.3.1004, 03592.3.1274, 03592.503.577, 

03592.503.578, 03592.503.562, 03592.502.120, 03592.502.117, 03592.502.9642, 03592.502.954. 

                                                                             Докладва: Председател Общински съвет.                                                                                                 

                                                                             Становище: Всички постоянни комисии. 

 

 

             Премина се към разглеждане на точките от дневния ред : 

 

            По т. 1 от дневния ред 

            Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 113/18.03.2024 г., относно 

кандидатстване по Целева програма „Подобряване на материална база и автопарка за разнос на храна 

на Домашен социален патронаж“ и осигуряване на минимум 10% съфинансиране от общия бюджет. 

Докладва: Кмета на община Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 
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Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

            ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

Прие се Решение №51/28.03.2024г. 

 

            По т. 2 от дневния ред  

            Предложение с Вх. № ОбС – 98/07.03.2024 г., във връзка с молба от Емилия Георгиева 

Кокаланова, относно разрешение за закупуване на част от поземлен имот участващ в ПИ с 

идентификатор 03592.502.1629 по КККР, по плана на гр. Белово, обш. Белово, обл. Пазарджик. 

            Докладва: Председателя на Общински съвет –Белово 

Г-н Костадин Варев: Колеги предложението е гледано на постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев: Да бъде отложено за следващо заседание, поради предложението на 

Кмета на общината горецитирания имот да се актува, като публична общинска собственост. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението по т.2 от дневния ред се отлата. 

 

           По т. 3 от дневния ред 

         Предложение от Кмета на общината с Вх.№ ОбС – 102/12.03.2024 г., във връзка с молба с 

вх.№УТ-1900/01.12.2023г. от „ПРАЙД 2012“ ООД за допускане  на ПУП-ПП за определяне на трасе 

на подземен имот електропровод за присъединяване към електроразпределителната мрежа на 

фотоволтаична централа, разположена в УПИ III-62 „За фотоволтаична централа“ в кв.6, с. 

Аканджиево.  

Докладва: Кмета на община Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 
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От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

Прие се Решение №52/28.03.2024г. 

 

 

 

           По т. 4 от дневния ред 

           Постъпило предложение от група общински съветници с вх.№ОбС-137/29.03.2024г., относно 

общински съвет Белово,                          

          І. Да приеме решение за промяна в характера на собствеността от публична общинска в частна 

общинска собственост за частта от ПИ  със следните идентификатори:03592.503.9552 със засегната 

площ 3 986 кв.м.,03592.503.9553 със засегната площ 847 кв.м.,03592.503.9554  със засегната площ 

4 522 кв.м.,03592.503.9574  със засегната площ 772 кв.м.,03592.503.9576 със засегната площ 569 кв.м. 

Съгласно чл. 56, ал. 2 от ЗОС за временните постройки, улиците, площадите, общинските пътища и 

други линейни обекти на техническата инфраструктура не се съставят актове за общинска 

собственост. 

         ІІ.  Да възложи на кмета на община Белово да извърши необходимите правни и фактически 

действия. 

        ІІI.  Възлага на ,,Хек Солар,, ЕООД да реализира на терен ,,второстепенна улица“ с   

идентификатор  03592.503.9567.  

Съгласно ЗРП от 1982 год. са били предвидени нови жилищни квартали между кв Малко Белово и 

град Белово. Застрояването не е било реализирано, в т.ч. и уличната регулация не е била 

приложена.  Предложението на ,,Хек Солар,, ЕООД е постъпило в Общински съвет Белово и Община 

Белово на 27.04.2022год. .  Общински експертен съвет Белово с протокол № 5 /09.05.2022год. е дал 

положително становище по постъпилото предложение, налице е и положително становище на Главен 

архитект на община Белово изх. №УТ -761/16.05.2022год.  Частта от ПИ за които се иска промяна в 

характера  са със следните идентификатори:03592.503.9552 със засегната площ 3 986 

кв.м.,03592.503.9553 със засегната площ 847 кв.м.,03592.503.9554  със засегната площ 4522 

кв.м.,03592.503.9574  със засегната площ 772 кв.м.,03592.503.9576 със засегната площ 569 кв.м., 

които по ККР са урбанизирана територия, с НТП ,, за второстепенна улица,, , но на терена тези 

поземлени имоти не са улици, а представляват затревени площи,т.к няма приложена регулация, 

нямат положена трайна пътна настилка. Въпросните части от ,, второстепенни улици,, обслужват 

само имотите на ,,Хек Солар,, ЕООД. Мероприятието „улица" не е реализирано , на терена не е 

приложена уличната регулация ,имотите не са ползвани като ,,улици ,,. Имотите и вещите – публична 

общинска собственост, които са престанали да имат предназначението по чл. 3, ал. 2 от ЗОС се 

обявяват за частна общинска собственост. 

            Докладва: Председателя на Общински съвет –Белово.                                                                                                          

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 
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От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

Прие се Решение №53/28.03.2024г. 

 

           По т. 5 от дневния ред 

Предложение с Вх. № ОбС–57/08.02.2024г., от Кмета на с. Габровица Кирил Симеонов, относно стая 

намираща се в приземния етаж на кметство Габровица да бъде отдадена безвъзмездно на ловната 

дружинка на с. Габровица.  

Докладва: Председателя на Общински съвет –Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема, възлага се на Кмета на община Белово да изготви и подпише 

договор за безвъзмездно ползване с ловната дружинка на кметство Габровица. 

Прие се Решение №54/28.03.2024г. 

 

 

            По т. 6 от дневния ред 

            Предложение с Вх. № ОбС – 63/26.01.2024 г., от Иванка Тодева, относно паркоместа за 

паркиране по Бул. Освобождение. 

Докладва: Председателя на Общински съвет –Белово. 

            Г-н Костадин Варев: Колеги предложението е гледано на постоянните комисии. 

            Г-н Костадин Варев: Имате ли въпроси? 

            Не постъпиха въпроси. 

Становищата на ПК. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“- приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема.  

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – няма становище. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – няма становище. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „против“,  Ангел Джамов -„против“,  Антон Дамянов -„против“, 

Стефан Стефанов – „въздържал се“, Васил Савов – „против“, Кристиан Тодоров– „против“,  Христо 

Василев – „против“, Йордан Костадинов – „против“,  Георги Пейчев – „въздържал се“, Стефан 

Якимов – „въздържал се“. 
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От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За - 0, „Въздържал се“ – 2, „Против“ - 8 

Прие се Решение №55/28.03.2024г. 

 

 

           По т. 7 от дневния ред 

           Докладна с Вх. № ОбС–73/08.02.2024г., от Кмета на с. Момина Клисура - Владимир Атанасов 

Магаранов, относно поддръжка и експлоатация на гробищен парк на територията на с. Момина 

Клисура.  

Докладва: Председателя на Общински съвет –Белово. 

  Г-н Костадин Варев: Колеги предложението е гледано на постоянните комисии. 

Становищата на ПК. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“- приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема.  

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема.  

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема.  

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема.  

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище.  

Г-н Костадин Варев : „Въпроси и предложения?“ 

Не постъпиха въпроси и се премина към гласуване. 

Предложението се подложи на гласуване:     

 Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема, възлага се на Кмета на община Белово да намери подходящ терен, 

който да бъде приет от населението за нов гробищен парк и изготви правните фактически действия. 

 Прие се Решение №56/28.03.2024г. 

       

           По т. 8 от дневния ред 

           Искане с Вх. № ОбС – 76/09.02.2024 г., от Председателя на „Волейболен клуб Марица – 

Белово“, относно указване на финансова помощ за предстоящият сезон през календарната 2024г.   

Докладва: Председателя на Общински съвет –Белово.                       

            Г-н Костадин Варев: Колеги предложението е гледано на постоянните комисии. 

Становищата на ПК. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“- приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема.  

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема.  

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема.  

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема.  

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище.  

Г-н Костадин Варев : „Въпроси и предложения?“ 

Не постъпиха въпроси и се премина към гласуване. 

Предложението се подложи на гласуване:     

 Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема, възлага на Кмета на община Белово да осигури необходимите средства, 

според възможностите на община Белово. 
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Прие се Решение №57/28.03.2024г. 

 

 

         По т. 9 от дневния ред  

         Молба с Вх. № ОбС – 81/12.02.2024 г., от  СК „Кодокон-2008“ гр. Белово, относно указване на 

финансова помощ за турнири и лагери на джудистите за 2024г.        

Докладва: Председателя на Общински съвет –Белово. 

            Г-н Костадин Варев: Колеги предложението е гледано на постоянните комисии. 

Становищата на ПК.      

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“- приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема.  

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема.  

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема.  

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема.  

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище.  

Г-н Костадин Варев : „Въпроси и предложения?“ 

Не постъпиха въпроси и се премина към гласуване. 

Предложението се подложи на гласуване:     

 Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

            Предложението се приема, възлага на Кмета на община Белово да осигури необходимите 

средства, според възможностите на община Белово. 

Прие се Решение №58/28.03.2024г. 

 

            По т. 10 от дневния ред 

            Предложение от Кмета на общината с Вх. № ОбС – 88/21.02.2024 г., относно  заявление  с 

вх.№ 2025/21.12.2023г. от „Ер Юг“ ЕАД за допускане на ПУП-ПП за определяне на трасе на 

подземен електропровод 20Кv  за присъединяване към електроразпределителната мрежа   на ФЕЦ, 

разположена в ПИ с идентификатор 47812.505.508 и ФЕЦ, разположен в ПИ с идентификатори 

47812.505.509 в м.“ Орешака“ з-ще с. Мененкьово.  

Докладва: Кмета на община Белово. 

            Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 
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Прие се Решение №59/28.03.2024г. 

 

 

            По т. 11 от дневния ред 

             Предложение от Кмета на община Белово  с Вх. № ОбС – 92/28.02.2024 г., относно отчет на 

Кмета на общината за изпълнение на актовете в ОбС- Белово за второто полугодие на 2023г. 

            Докладва: Кмета на община Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

Прие се Решение №60/28.03.2024г. 

 

            По т. 12 от дневния ред 

            Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 93/28.02.2024 г., относно  определяне 

на представител на община Белово в Общото събрание на СНЦ „МИГ- Белово, Септември, 

Велинград“. 

            Докладва: Кмета на община Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

Прие се Решение №61/28.03.2024г 
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            По т. 13 от дневния ред          

            Уведомление от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 103/12.03.2024 г., относно 

представител на община Белово в състава на Наблюдателната комисия към ОбС-Белово, ще бъде 

Цветозара Блажева – Секретар на община Белово във връзка с това Председателя на ОбС- Белово 

предложи актуализиране на  състава на комисията по чл.170 от ЗИНЗС състава на Наблюдателната 

комисия  да бъде актуализиран а именно:  

 1. Председател на комисията – Костадин Георгиев Варев – Председател на общински съвет – 

Белово. 

2. Секретар – Адвокат Илко Георгиев Борисов – Юрист на общински съвет –Белово. 

Членове: 

1. Представител на община Белово- Цветозара Блажева – Секретар на община Белово. 

2. Представител на пробационна служба – звено Пазарджик към Областна служба 

„Изпълнение на наказанието“ – гр. Пазарджик; 

3. Представител на Дирекция „Бюро по труда“ – гр. Септември, филиал Белово; 

4. Представител на Затвора – гр. Пазарджик; 

5. Представител на Дирекция „Социално подпомагане“ – гр. Септември; 

6. Представител на Полицейски участък – гр. Белово при Районно управление- гр. 

Септември. 

            Докладва: Кмета на община Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

Прие се Решение №62/28.03.2024г.               

 

 

           По т. 14 от дневния ред 

          Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 110/16.01.2024 г., относно отчет за 

дейността на МКБППМН-Белово за 2023г. и приемане на план за работата на МКБППМН-Белово за 

2024г. 

            Докладва: Кмета на община Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 
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ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №63/28.03.2024г. 

 

 

            По т. 15 от дневния ред 

Предложение от Кмета на община Белово с вх. № ОбС – 116/20.03.2024г., относно 

Предложение с вх.№ОбС-69/31.01.2024г. приложено становище на Гл.архитект на община Белово 

УТ-443/20.03.2024г.      

            Докладва: Кмета на община Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Входирано е становище от гл. архитект, и давайки гласност на предложението стигнахме до 

становище да се гласува конкретно предложение, като се допуска изготвяне на ПУП с 

предназначение само за жилищни нужди. 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии имаме от предишното заседание. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №64/28.03.2024г. със следния текст:  

            Дава разрешение  за изработване на проект ПУП-ПРЗ за изменение на плана за регулация и 

застрояване  за ПИ с идентификатор 03592.503.2 по КККР на гр. Белово, с цел образуване на УПИ 

IV-2 „за жилищно строителство“ в кв.109 по плана на гр. Белово, общ. Белово, обл. Пазарджик.  

 

 

           По т.т. 16.1 от дневния ред 

            Предложение с Вх.№ ОбС – 25/09.01.2024г., относно определяне представител на Общински 

съвет- Белово в Общото събрание на Националното сдружение на общините в Република 

България(НСОРБ) и обновяване състава на постоянните комисии към НСОРБ, вносител група 

общински съветници.     

            Докладва: Председателя на Общински съвет –Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Г-н Христо Василев: Предлагам представител да бъде Костадин Варев. 

Становище на постоянните комисии имаме от предишното заседание. 
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Г-н Костадин Варев: Колеги, който е съгласен представител на ОбС – Белово на Националното 

сдружение на общините в Република България да бъде председателя на ОбС – Белово, моля да 

гласува. 

            Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев - „въздържал се“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан 

Стефанов – „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан 

Костадинов – „въздържал се“,  Георги Пейчев – „въздържал се“, Стефан Якимов – „въздържал се“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“ -6, „Въздържал се“ – 4, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №65/28.03.2024г. 

 

 

            По т.т.16.2 от дневния ред 

            Предложение с Вх.№ ОбС -83/12.02.2024г. от председателя на общински съвет – Белово, относно 

определяне на възнаграждение на общинските съветници за участие в заседание на постоянни комисии и 

сесии в общински съвет – Белово да бъде 50% от средната брутна работна заплата на общинска 

администрация, което съответно съставлява: 

          -   50% от възнаграждението – за участие на заседание на общински съвет. 

          -   50% от възнаграждението – за участие на заседание на комисиите. 

            Докладва: Председателя на Общински съвет –Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии е гледано на предишните заседания. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„въздържал се“,  Георги Пейчев – „въздържал се“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“ -8, „Въздържал се“ – 2, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №66/28.03.2024г. 

 

 

           По т.т.16.3 от дневния ред 

           Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 111/18.03.2024 г., относно отчет за 

2023г. на Общинската програма за закрила на детето и Общинска програма за закрила на детето за 

2024г. 

            Докладва: Кмета на община Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 
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Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №67/28.03.2024г. 

 

 

           По т. т.16.4 от дневния ред 

           Предложение от Кмета на община Белово с вх. № ОбС – 118/21.03.2024г. относно заявление с 

вх.№УТ-232/09.02.2024г. от Димитър Здравчев Ивакимов за изработване на ПУП-ПРЗ по чл.125, ал.1 

от ЗУТ за ПИ с идентификатор 24414.21.46 местност „Величковица“ по КККР на з-ще с. Дъбравите. 

            Докладва: Кмета на община Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №68/28.03.2024г. 

 

 

            По т.т.16.5 от дневния ред 

            Предложение от Кмета на община Белово с вх. № ОбС – 119/21.03.2024г. относно заявление с 

вх.№УТ-233/09.02.2024г. от Димитър Здравчев Ивакимов за изработване на ПУП-ПРЗ по чл.125, ал.1 

от ЗУТ за ПИ с идентификатор 24414.22.62 местност „Мечкара“ по КККР на з-ще с. Дъбравите. 

            Докладва: Кмета на община Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 
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Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №69/28.03.2024г. 

 

          По т.т.16.6 от дневния ред 

          Предложение от група общински съветници с вх.№ОбС-136/27.03.2024г. относно:                            

 І. Да приеме решение за промяна в характера на собствеността от публична общинска в частна 

общинска собственост за ПИ с идентификатор 03592.502.9670 с площ 6669 кв.м. по КККР на Белово, 

трайно предназначение на територията – урбанизирана, начин на трайно ползване – за второстепенна 

улица, с адрес на поземления имот: гр. Белово, ул. „Априлско въстание". при граници и съседи: 

03592.502.749, 03592.3.1019, 03592.3.785, 03592.3.1023, 03592.3.1004, 03592.3.1274, 03592.503.577, 

03592.503.578, 03592.503.562, 03592.502.120, 03592.502.117, 03592.502.9642, 03592.502.954.             

Съгласно чл. 56, ал. 2 от ЗОС за временните постройки, улиците, площадите, общинските пътища и 

други линейни обекти на техническата инфраструктура не се съставят актове за общинска 

собственост. 

ІІ.  Да възложи на кмета на община Белово да извърши необходимите правни и фактически действия. 

Мотиви:  ПИ с идентификатор 03592.502.9670 е с НТП по КККР на гр. Белово „ за второстепенна 

улица", съгл. ЗРП от 1982 г. имотът е предвиден за улица като мероприятието „улица" не е 

реализирано и имота никога не се е ползвал като такъв, т.е. загубил е и своето функционално 

предназначение.             Имотите и вещите – публична общинска собственост, които са престанали да 

имат предназначението по чл. 3, ал. 2 от ЗОС се обявяват за частна общинска собственост., 

Приложение: 1. Скица на поземления имот 

                       2. Извадка от кадастрална карта 

            Г-н Костадин Варев: Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

            Г-н Стефан Якимов – Поради наличие на частен интерес, не съм участвал в комисии и си 

правя отвод. 

           Докладва: Председателя на Общински съвет –Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – няма становище. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „отвод“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 9 ОС „За“ -9 , „Въздържал се“ – 0, „Против“ – 0, Стефан Якимов – отвод от 

гласуване 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №70/28.03.2024г. 
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           По т.т.16.7 от дневния ред 

           Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 128/26.03.2024г., относно промяна в 

характера на собствеността на имот, общинска собственост.    

            Докладва: Кмета на община Белово. 

            Г-н Стойко Стефанов-Уважаеми, колеги за защита на особено важен обществен интерес 

свързан с това предложение, предлагам да се допусне предварително изпълнение на решението на 

основание  чл.60 от АПК. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – приема. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №71/28.03.2024г. и допуска предварителното му изпълнение на основание 

чл.60 със следните мотиви, настоящето предложение правя във връзка с допуснато несъответствие 

към датата на съставяне на АОС между КККР на гр. Белово и регулационния план, в който ПИ 

03592.502.1629 е отразен с НТП – за друг вид застрояване, а не както е отредено в плана – „За 

озеленяване“. Преназначението на имота е свързано и със задоволяване на обществени потребности и 

с реализиране на проекти на община Белово, целящи превръщането му в място за отдих и разходка на 

всички жители на общината, каквото е било през годините и до сега. 

Приложение: 1. АЧОС № 4617 от 11.09.2013 г. 

2. Скица на ПИ 03592.502.1629 от КККР 

3. Скица от регулационния план 

4. Скица на ПИ 03592.502.1629 от КККР с № 15-303842-26.03.2024 г. 

 

           По т.т.16.8 от дневния ред 

           Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 129/26.03.2024г., относно обявяване 

на училищен автобус за вещ, публична общинска собственост. 

           Докладва: Кмета на община Белово. 

           Г-н Стойко Стефанов-Уважаеми, колеги за защита на особено важен обществен интерес 

свързан с това предложение, предлагам да се допусне предварително изпълнение на решението на 

основание  чл.60 от АПК, като допълвам предложението да се включи и училищен автобус марка 

„ПЕЖО БОКСЕР 4х4”, цвят-жълт, 10+1 места, рег. № РА9970КА за вещ, публична общинска 

собственост. 

1. училищен автобус марка „АКИА”, модел Ултра Л9, 35+1 места, рег. №СВ 6155ХР за вещ, 

публична общинска собственост.   

2.  училищен автобус марка „ПЕЖО БОКСЕР 4х4”, цвят-жълт, 10+1 места, рег. № РА9970КА 

за вещ, публична общинска собственост. 
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Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – приема. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №72/28.03.2024г. и допуска предварителното му изпълнение на основание 

чл.60 със следните мотиви, във връзка с осигуряване на надежден и сигурен транспорт на децата и 

учениците до средищните училища и детски градини на територията на община Белово с цел 

осигуряване на равен и качествен достъп до образование. Тази важна потребност от обществено 

значение може да бъде организирана и осъществена единствено от община Белово. Без посочените 

автобуси това би било невъзможно. 

 

           По т.т.16.9 от дневния ред 

 Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 130/26.03.2024г., относно обявяване на 

автомобили за вещ, публична общинска собственост.   

- Товарен автомобил, марка ДАЧИЯ ДОКЕР, цвят бял, с рег.№ СВ8969МА 

- Товарен автомобил, марка ДАЧИЯ ДОКЕР, цвят бял, с рег.№ СВ8971МА 

- Товарен автомобил, марка ДАЧИЯ ДОКЕР, цвят бял, с рег.№ РА9369КВ 

Докладва: Кмета на община Белово. 

             Г-н Стойко Стефанов-Уважаеми, колеги за защита на особено важен обществен интерес 

свързан с това предложение, предлагам да се допусне предварително изпълнение на решението на 

основание  чл.60 от АПК. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – приема. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 
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Предложението се приема. 

            Прие се Решение №73/28.03.2024г. и допуска предварителното му изпълнение на основание 

чл.60 със следните мотиви, във връзка с осигуряване и запазване на автомобилния парк, използван за 

ежедневно доставяне на храна по проект „Топъл обяд“, чрез който се доставя храна на 220 човека от 

цялата община Белово и на 130 лица в неравностойно положение(извън обхвата на проект „Топъл 

обяд“).  Автомобилите се използват за трайно задоволяване на обществена потребност от местно 

значение. Единствено Общината може да организира и задоволи тази обществена потребност. Без 

посочените автомобили това би било невъзможно. 

 

           По т.т.16.10 от дневния ред 

           Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 132/27.03.2024г., относно обявяване 

на автомобили за вещ, публична общинска собственост. 

           - Специален автомобил ФУЗО КАНТЕР, рама TYBFE85SE6DV01442, рег.№ РА3021ВР, цвят            

бял/жълт  

- Специален автомобил ИВЕКО 180Е, рама ZCFA1TJ0402614619, рег.№РА9066ВР, цвят 

бял/жълт  

Докладва: Кмета на община Белово. 

            Г-н Стойко Стефанов-Уважаеми, колеги за защита на особено важен обществен интерес 

свързан с това предложение, предлагам да се допусне предварително изпълнение на решението на 

основание  чл.60 от АПК. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – приема. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №74/28.03.2024г. и допуска предварителното му изпълнение на основание 

чл.60 със следните мотиви, осигуряване и запазване на автомобилния парк, използван ежедневно за 

осъществяване на услугата сметосъбиране и сметоизвозване на територията на община Белово.  

Запазването на тази инвестиция ще насочи вниманието на обществото в по-голяма степен към 

екологичен начин на живот и повишаване жизнения стандарт на населението. 

Автомобилите се използват за трайно задоволяване на обществена потребност от местно 

значение. Единствено Общината може да организира и задоволи тази обществена потребност. Без 

тези автомобили това би било невъзможно. 

 

           По т.т.16.11 от дневния ред 

           Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 133/26.03.2024г., относно обявяване 

на автомобили за вещ, публична общинска собственост. 

             1. Специален автомобил, марка ИВЕКО 70 Ц 15, рама ZCFC170B505297346, цвят бял, с рег.  

                  № РА4001КР; 
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2. Kолесен трактор КУБОТА М5111, двигател № 3.769LV3800-T-2JY2962, цвят оранжев, рег. 

№ РА 05562, с включена товарачна система, тип челен товарач, Челен товарач KUBOTA 

LA1854EC, цвят оранжев, с рег.№ РА 03711 А;  

3. Барабанно сито, марка PEZZELATO  L3000 MINI M, цвят зелен, рег. № РА03810 А; 

4. Компостообръщач, марка KOMPOST TURNER CMC ST350, цвят тъмно син, рег. № 

РА03811 А; 

5. Биошредер, марка ZANON BIO10-B, цвят червен/черен, рег. № РА03809 А; 

 Докладва: Кмета на община Белово. 

             Г-н Стойко Стефанов-Уважаеми, колеги за защита на особено важен обществен интерес 

свързан с това предложение, предлагам да се допусне предварително изпълнение на решението на 

основание  чл.60 от АПК. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – приема. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №75/28.03.2024г. и допуска предварителното му изпълнение на основание 

чл.60 със следните мотиви,  във връзка с осигуряване и запазване на автомобилния парк, използван 

ежедневно за доставяне на оползотворяване на зелени и биоразградими  отпадъци от населените 

места в община Белово до изградената Компостираща инсталация в землището на с. Дъбравите. 

Оползотворяването на отпадъците чрез компостиране води до поетапно намаляване на количеството 

биоразградими отпадъци, съгласно ЗУО.  Запазването на тази инвестиция ще насочи вниманието на 

обществото в по-голяма степен към екологичен начин на живот и повишаване жизнения стандарт на 

населението. 

Автомобилите се използват за трайно задоволяване на обществена потребност от местно значение. 

Единствено Общината може да организира и задоволи тази обществена потребност. Без тези 

автомобили това би било невъзможно 

 

 

           По т.т.16.12 от дневния ред 

           Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 134/27.03.2024г., относно обявяване 

на автомобили за вещ, публична общинска собственост.  

Лек автомобил, марка ШКОДА ОКТАВИЯ, рама TMBAC9NE6J0041688, цвят черен, с рег.№ 

РА0523КВ и лек автомобил, марка СУЗУКИ ГРАНД  ВИТАРА, рама JSAJTD54V00108845, цвят сив 

металик, с рег.№ РА4350КХ. 

            Докладва: Кмета на община Белово. 

            Г-н Стойко Стефанов-Уважаеми, колеги за защита на особено важен обществен интерес 

свързан с това предложение, предлагам да се допусне предварително изпълнение на решението на 

основание  чл.60 от АПК. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 
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Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – приема. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №76/28.03.2024г. и допуска предварителното му изпълнение на основание 

чл.60 със следните мотиви, осигуряване и запазване на автомобилния парк, използван ежедневно от 

служителите на община Белово и участък „Полиция“ за изпълнение на служебните им задължения. 

Автомобилите се използват за трайно задоволяване на обществена потребност от местно значение. 

Единствено Общината може да организира и задоволи тази обществена потребност. Без посочените 

автомобили това би било невъзможно. 

 

           По т.т.16.13 от дневния ред 

           Предложение от Кмета на община Белово с Вх. № ОбС – 138/28.03.2024г., относно удължаване 

срока на изпълнение на договора по Проект „Грижа в дома в община Белово“ за период от 3 месеца, 

от 04.05.2024г. до 04.08.2024г. 

            Докладва: Кмета на община Белово. 

Г-н Костадин Варев : Предложението е гледано от  постоянните комисии. 

Г-н Костадин Варев : Колеги имате ли въпроси относно предложението? 

Не постъпиха други въпроси. 

Становище на постоянните комисии. 

ПК по „Бюджет, финанси и икономическо развитие“ – приема. 

ПК по „Устройство та територията, строителство и общинска собственост“ – приема. 

ПК по „Опазване на околната среда, земеделие, горско и водно стопанство“ – приема. 

ПК по „Законност, обществен ред и сигурност, жалби, сигнали и петиции“ – приема. 

ПК по „Образование, култура здравеопазване и социални дейности“ – приема. 

ПК по „Предотвратяване е установяване на конфликт на интереси “ – приема. 

Г-н Костадин Варев : Колеги, който от Вас е съгласен, моля да гласува. 

Предложението се подложи на гласуване: 

Поименно гласуване: 

            Костадин  Варев: аз съм - „за“,  Ангел Джамов -„за“,  Антон Дамянов -„за“, Стефан Стефанов 

– „за“, Васил Савов – „за“, Кристиан Тодоров– „за“,  Христо Василев – „за“, Йордан Костадинов – 

„за“,  Георги Пейчев – „за“, Стефан Якимов – „за“. 

От присъстващите 10 ОС. 

Гласуваха: 10 ОС „За“, „Въздържал се“ – 0, „Против“ - 0 

Предложението се приема. 

            Прие се Решение №77/28.03.2024г. 

 

            Поради изчерпване на  дневен ред, председателя на ОбС-Белово закри заседанието в 11:15 

часа. 
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Протоколчик:……………                                          ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС – Белово ………….  

                   /Даниела Родева /                                                                           / инж. Костадин Варев / 

 

 
Служител “обслужване  ОбС” – Белово ………….  

                   /Анета Кечева /                                                                           
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